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ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL, din 25 septembrie 2014
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide
sedinta ordinara din 25.09.2014, sedinta convocata prin dispozitia d-nului Primar nr.906/19.09.2014, constatand ca in sala sunt
prezenti un numar de 19 consilieri. Absenteaza d-nul consilier: Dan Buzoi, care este in delegatie in interes de serviciu, fiind
plecat din localitate, iar d-nul consilier Bogdan-Emilian intarzie cateva minute.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din
28.08.2014.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi „pentru".
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordina din
05.09.2014.
D-nul consilier Aurel Bacu: „nu am fost la sedinta".
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „nu va impiedica nimic sa votati, daca considerati ca nu ati fost
prezenti, sau sa votati pentru ca v-ati insusit cele, sau ma rog, ca ati luat la cunostinta despre cele consemnate".
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi „pentru".
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „vreau sa anunt in sala prezenta d-nei Elena Stoica, din partea
Societatii Tricotton Panciu si presedinte al Clubului Varana Rotary, pentru anul 2014-2015. Alaturi de dumneaei se afla si d-nul
director Bernard Cheere si reprezentant al Societatii Artifex.
Ii rog sa ne spuna cateva cuvinte, pentru ca am considerat din punctul meu de vedere ca este nefiresc ca dumnealor sa
ramana pana la sfarsitul sedintei, cand avem proiectul de hotarare, privind alocarea celor 7.500 lei, care au legatura cu ordinea
de zi".
D-na Elena Stoica: „Prin aceasta actiune, incurajam oamenii sa faca miscare, cat mai des si incercam sa-i facem sa inteleaga
cat de importanta este miscarea pentru sanatate.
Marsul inimii este o plimbare de 3 km. La care poate participa oricine, fara limita de varsta. "
D-nul Bernard Cheere: „Multumim pentru sprijinul acordat, pentru organizarea acestui eveniment, care speram sa devina o
obisnuinta ce se va desfasura in fiecare an.
Nu este o conditie a participa la mars. Aici pot participa toate persoanele de la varsta de 1 la 99 ani"
La sedinta participa:
? d-na Micsunica Baciu - Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Carmen Grosu - Director executiv - Directia Economica;
? d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Rodica Constantinescu - Inspector serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Ghiuta - Sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin - Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara - Arhitect sef;
? d-na Luminita Mogda - Sef Serviciu Urbanism;
? d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc - Sef serviciu comunicare;
? d-nul Marian Mihu - Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-nul Iulian Alexandru - Sef Compartiment constatare, impunere;
? d-nul Viorel Profiroiu - Director S.C. CUP Salubritate SRL Focsani;
? d-nul Laurentiu Mocanu - Director - Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Manole Merchea - Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe - Director Politia Locala Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta - Director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor Focsani;
? d-na Elena Stoica - Director SC TRICOTTON Panciu, Presedintele Clubului Varana Rotary, pentru anul 2014-2015;
? d-nul Bernard Cheere - Director SC ARTIFEX Focsani.
La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 21 puncte:
Sectiunea I - proiecte de hotarari
1. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 18,20 mii lei pentru organizarea Concursului de matematica
"EUCLID", edi?ia a X-a si a Simpozionului Jude?ean "Scoala - cursul superior al devenirii" in cadrul manifestarilor dedicate
implinirii a 50 de ani de activitate a Scolii Gimnaziale Duiliu Zamfirescu Focsani;
2. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 15 mii lei din Bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014,
pentru premierea sportivilor participan?i la a III-a editie a Concursului National de Dans Sportiv "Cupa Elite", ce va avea loc in
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perioada 4-5 octombrie 2014;
3. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2014 a sumei de 7.500 lei
pentru sustinerea financiara a programului "Promenada Inimilor" si participarea, in calitate de coorganizator al "Marsului
Inimilor" ce va avea loc la Focsani, in data de 28 septembrie 2014;
4. proiect de hotarare privind aprobarea, in baza Legii nr. 34/1998 a liniilor prioritare pentru subventionarea din bugetul local al
municipiului Focsani a asociatiilor si fundatiilor care acorda servicii sociale pentru anul 2015, constituirii Comisiei de evaluare si
selectionare, a Regulamentului de organizare si functionare a acesteia, Grilei de evaluare, categoriile de cheltuieli eligibile,
precum si nivelul mediu lunar al subventiei care se acorda pentru o persoana asistata;
5. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza proiect de executie pentru obiectivul de investitii
„Realizare acoperis tip sarpanta la cladirea internat Colegiul tehnic Valeriu D.Cotea, str. Cuza Voda nr. 46, municipiul Focsani";
6. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic de executie pentru obiectivul de
investitii „Realizare acoperis tip sarpanta Gradinita cu program prelungit nr.15, str. Barsei nr. 8, municipiul Focsani";
7. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic de executie pentru obiectivul de
investitii „Racord descarcare ape pluviale Cartier Mandresti";
8. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic de executie pentru obiectivul de
investitii „Refacere instalatii electrice de iluminat in Parc Schumann si Parc Teatru Municipal Focsani";
9. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art.1 din Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr.70/19.03.2014
privind aprobarea utilizarii, in anul 2014, a excedentului bugetului local rezultat la incheierea exercitiului bugetar a anului
precedent, modificata prin H.C.L. nr. 131/15.05.2014;
10. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al municipiului Focsani pe anul 2014;
11. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Curte
Adrian cu domiciliul in Focsani, str. Cernei nr. 14, Vasilescu Florinel cu domiciliul in Focsani, Aleea Florilor nr.6, ap.7 si Matei
Marian cu domiciliul in Focsani, str. Muncitori nr.1;
12. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr.152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr.119/24.04.2014 privind aprobarea listei de prioritati;
13. proiect de hotarare privind aprobarea a trei schimburi de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului-Sud solicitate
de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei nr.114/1996 republicata si modificata;
14. proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Direc?ia de
Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
15. proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr.329/31.10.2013 privind
aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani;
16. proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii prin licita?ie publica a terenului in suprafa?a de 1,00 mp, apartinand
domeniului public al municipiului Focsani, Aleea parc nr.1A, judetul Vrancea, T 84;
17. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 53,00 mp situat in Focsani,
str. Pictor Grigorescu nr. 28, bl. 28, judetul Vrancea, T. 197, P. 10875% ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani,
catre domnul Marin Ion;
18. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 13,98 mp situat in Focsani,
str.Mitropolit Varlaam nr.4, judetul Vrancea, T. 197, P. 10875% ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre
domnul Ilie Costel;
19. proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de atribuire in proprietate a unei suprafete
de teren in baza art.36 alin.(3) din Legea nr.18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare;
20. proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului nr.45821 din 09.09.2014 privind
documentatia PUZ si aprobarea Planului Urbanistic Zonal "Atragere in intravilan si lotizare in vederea construirii de locuinte si
dotari complementare" Focsani, extravilan, T 23, P 64/1, str.Zabala;
21. proiect de hotarare privind aprobarea Statutului Municipiului Focsani;

Sectiunea a II-a - avize, rapoarte, informari
Aviz oferta de concordat preventiv privind pe SC ENET SA Focsani depusa in dosarul nr. 1439/91/2014 aflat pe rolul
Tribunalului Vrancea.

Sectiunea a III a - discutii, declaratii politice
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „va anunt ca intre timp a venit si d-nul consilier Bogdan-Emilian
Matisan in sala. Sunt 20 de consilieri prezenti".
Sunt discutii referitoare la ordinea de zi si anume :
D-nul Viceprimar Gabriel-Ionel Necula: „doresc sa introduc pe ordinea de zi 2 proiecte si anume:
- proiectul nr.22: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;
- proiectul nr.23: proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru activitatea de dezinsectie si deratizare in municipiul
Focsani.
D-nul consilier Catalin Vrabie: „ as dori sa supun aprobarii Consiliului local suplimentarea ordinii de zi cu inca doua proiecte,
generate de anumite modificari in configuratia politica a Consiliului local.
Este vorba de:
- 1. proiectul nr.24: proiect de hotarare privind schimbarea din functie a viceprimarului municipiului Focsani - Trofin Tudorel
Daniel si
- 2. in situatia in care primul va intruni majoritatea de voturi stabilita de lege, proiectul nr.25: proiect de hotarare privind alegerea
unui nou viceprimar.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul ordinii de zi, cu introducerea proiectelor nominalizate si se aproba cu 20 de voturi
"pentru".

Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „pentru ca cele doua proiecte propuse de d-nul consilier Catalin Vrabie, sunt importante,
v-as ruga sa fiti de acord sa incepem cu aceste doua proiecte, si dupa aceea sa urmam intr-o ordine, cu celelalte proiecte
pentru a derula sedinta noastra".
Nu sunt observatii.
Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind schimbarea din functie a viceprimarului municipiului Focsani -
Trofin Tudorel-Daniel.
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „trebuie sa alegem o comisie alcatuita din 3 membri pentru numararea voturilor".
Se supune la vot Comisia de numarare a voturilor sa fie alcatuita din 3 membri si se aproba cu 20 voturi „pentru".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „propun ca din comisie sa faca parte: d-nii consilieri Bogdan-Emilian Matisan, Aurel



Bacu si Enache Patrascu".
Nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot comisia de numarare a voturilor si se aproba cu 20 voturi „pentru".
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
D-nul consilier Catalin Vrabie: „putem avea si comentarii la proiectul de hotarare ?"
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „cred ca putem sa avem, poftiti..."
D-nul consilier Catalin Vrabie: „sigur, astazi este un moment de cotitura in activitatea Consiliului local, unul dintre colegii nostri,
sau functia de viceprimar, a unuia dintre colegii nostri este discutata astazi si eu vreau, din partea grupului PSD sa mentionez
faptul ca nu este nici o chestiune legata de activitatea administrativa a lui, noi am conlucrat foarte bine, toti, in cadrul Consiliului
local, nu cred ca cineva poate sa-i reproseze ceva.
Este doar o chestiune legata de o noua majoritate in Consiliul local si care este normala in orice sistem democratic, sa impuna
automat si oameni pe functiile pe care le are la dispozitie.
Am vrut sa mentionez lucrul acesta sa nu fie interpretat altfel acest gest al nostru".
Comisia constata ca s-au distribuit 20 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:

voturi „da" voturi „nu" voturi „nule"
D-nul Tudorel-Daniel Trofin 16 2 2
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 233.
D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „nu am vrut sa iau cuvantul inainte de exprimarea votului, am lasat colegii sa voteze cu
inima usoara. Oricum, pozitia mea ca si vestimentatia de astazi, pe care am considerat eu ca trebuie sa fie sugestiva va fi asa
cum cred eu ca ma caracterizeaza, pe mine ca persoana, una civilizata, care intelege exact cum functioneaza politica.
In momentul in care s-a creat o noua majoritate ar fi fost absurd ca eu sa incerc sa raman viceprimar al municipiului Focsani.
Mai ales ca, motivatia a fost una corecta.
Asa cum d-nul consilier Catalin Vrabie a precizat este vorba doar de algoritmul politic pe care eu il inteleg si-l respect.
Vreau pe aceasta cale, sa multumesc tuturor colegilor din Consiliul local, dar cu siguranta mai degraba as vrea sa multumesc
celor cu care am colaborat din cadrul Primariei municipiului Focsani, care m-au ajutat sa inteleg cat mai bine ce inseamna
aceasta autoritate publica locala, cum functionaza ea.
Vreau sa-i multumesc deasemeni si d-nului Primar Decebal Bacinschi, imi pare rau ca nu este aici, ca sa-i aduc multumiri
personal, pentru sprijinul pe care mi l-a acordat in nenumarate randuri. Este evident ca relatia noastra nu a fost una,
intotdeauna perfecta, dar, suntem oameni cu totii, poate mai si gresim. Si cu aceasta ocazie vreau sa-mi cer scuze daca am
suparat, daca am deranjat vreodata pe cineva in cadrul activitatii mele in Primaria municipiului Focsani.
Mi-as fi dorit ca aceasta activitate sa fi fost una mai intensa, dar apreciez ca o experienta deosebit de valoroasa acesti 2 ani,
aproape si jumatate in care am fost viceprimar al municipiului Focsani.
Mi-as fi dorit, deasemeni, sa leg de numele meu mai multe realizari.
Au fost atatea cate s-au putut. In colectiv cred ca am facut mai multe. Personal, ma declar ca nu sunt chiar satisfacut de
activitatea mea, dar, cu siguranta o sa mai vina momente in care, probabil ca si pozitia in care voi fi eu, in cadrul acestei
Primarii, va fi una mai confortabila si imi va permite sa fac mai multe pentru cetatenii municipiului Focsani.
Si pentru ca am ajuns la ei, as dori sa le spun ca daca isi doresc o astfel de politica, cu decenta, cu papion, ca sa fiu foarte
direct, sa stiti ca inca mai sunt oameni in cadrul Consiliului local care fac asa ceva. Politica de dreapta, evident, colegii mei, am
tot respectul pentru ei, fac o alta politica din majoritate ma refer, am ramas mai putini, dar suntem inca aici, si nu as vrea sa va
pierdeti speranta.
Va multumesc inca odata tuturor pentru tot sprijinul pe care mi l-ati acordat si sper sa colaboram la fel de bine si pe viitor in
cadrul Consiliului local al municipiului Focsani".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „va multumesc si eu pentru, atat cat ati facut in cadrul Primariei, in calitate de presedinte
de sedinta, de asemenea si colaborarea pe care am avut-o in zona unde activam impreuna, sper ca acum timpul va permite
mai mult, cand treceti inspre comuna Rastoaca, faceti un ocol si pe la Mandresti, zona a VI-a si speram in colaborare in
continuare pe care am avut-o si pe care o vom avea foarte buna".
Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind alegerea unui nou viceprimar.
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „comisia este constituita, o folosim tot pe aceasta, si va rog sa faceti propuneri pentru
alegerea unui viceprimar al municipiului Focsani".
D-nul consilier Catalin Vrabie: „grupul PSD, impreuna am avut o discutie cu UNPR, face urmatoarea propunere: d-nul
Marius-Eusebiu Iorga".
Nu mai sunt alte propuneri, se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 20 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:
voturi „pentru" voturi „impotriva" voturi „nule"
D-nul Marius-Eusebiu Iorga 18 - 2
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 234.
D-nul consilier Marius-Eusebiu Iorga: „stimati colegi consilieri, stimate, doamne, domni din aparatul administrativ, am mari
emotii, intr-adevar, am emotii nu numai ca sunt in fata dvs. a tuturor si a camerelor de luat vederi, dar am mari emotii si pentru
faptul ca in curand ma va astepta un nou segment in viata mea si noi responsabilitati imi vor bate la usa.
Sunt constient de aceasta functie, si le multumesc consilierilor care m-au propus, cat si celor care m-au votat in numar asa de
mare, sincer, nu ma asteptam si le multumesc pentru increderea acordata.
Imi permit ca pe aceasta cale sa multumesc si prietenului si colegului meu, deputatul Laurentiu Tigaeru, care m-a sustinut si
mi-a fost alaturi in acest timp, si va asigur pe toti, aici, acum, de toata transparenta mea, o sa fiu ca o carte deschisa pentru toti
colegii, pentru toti cetatenii, voi face tot ce imi va sta in putinta sa-mi duc la bun sfarsit toate obligatiile, si sarcinile care mi se
vor incredinta.
Vreau sa va spun ca, in acest timp, de cand activez in cadrul Consiliului local, am realizat ca impreuna cu colegii, indiferent de
culoarea politica am incercat impreuna sa punem proiecte serioase, proiecte care au fost necesare in bunul mers al municipiului
Focsani, nu numai pentru cetateni direct ci si pentru scolile din municipiul Focsani, gradinite, spitale, s.a.m.d.
Ii multumesc de altfel si d-nului consilier Tudorel-Daniel Trofin care s-a oferrit sa imi ofere sprijinul si este foarte important acest
sprijin, in perioada de tranzitie care va urma. Sunt la inceput, si sunt convins ca imi veti acorda cu totii sprijinul si ajutorul.
Va multumesc din suflet".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „va multumim si noi si speram ca tot ce ati spus aici sa se infaptuiasca si va urez succes
in munca cu care veti fi incredintat".

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 18,20 mii lei pentru organizarea
Concursului de matematica "EUCLID", edi?ia a X-a si a Simpozionului Jude?ean "Scoala - cursul superior al devenirii" in cadrul
manifestarilor dedicate implinirii a 50 de ani de activitate a Scolii Gimnaziale Duiliu Zamfirescu Focsani;



Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 235.
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 15 mii lei din Bugetul local al
municipiului Focsani pe anul 2014, pentru premierea sportivilor participan?i la a III-a editie a Concursului National de Dans
Sportiv "Cupa Elite", ce va avea loc in perioada 4-5 octombrie 2014;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 236.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii din bugetul local al municipiului Focsani pe
anul 2014 a sumei de 7.500 lei pentru sustinerea financiara a programului "Promenada Inimilor" si participarea, in calitate de
coorganizator al "Marsului Inimilor" ce va avea loc la Focsani, in data de 28 septembrie 2014;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 237.
Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea, in baza Legii nr. 34/1998 a liniilor prioritare pentru
subventionarea din bugetul local al municipiului Focsani a asociatiilor si fundatiilor care acorda servicii sociale pentru anul 2015,
constituirii Comisiei de evaluare si selectionare, a Regulamentului de organizare si functionare a acesteia, Grilei de evaluare,
categoriile de cheltuieli eligibile, precum si nivelul mediu lunar al subventiei care se acorda pentru o persoana asistata;
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „acest proiect, va fac precizarea doamnelor si domnilor consilieri, e tot cu vot secret.
Comisia de numarare a voturilor, are experienta si o lasam tot pe aceasta, ca sa-si continue activitatea si trebuie sa propunem
3 consilieri.
Din partea grupului USL, noi dorim sa propunem 2 consilieri. Pe d-na consilier Luminita-Elena Balaban si pe d-nul consilier
Ionut Mersoiu. Ei fac parte si dintr-o comisie sociala la nivelul Consiliului local.
D-nul consilier Aurel Bacu: „ propun pe d-nul consilier Vasile Vasiloiu".
Nu mai sunt alte propuneri, se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 20 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:
voturi „pentru" voturi „impotriva" voturi „nule"
D-na Luminita-Elena Balaban 19 - 1
D-nul Ionut Mersoiu 19 - 1
D-nul Vasile Vasiloiu 19 - 1

Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 238.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza proiect de
executie pentru obiectivul de investitii „Realizare acoperis tip sarpanta la cladirea internat Colegiul tehnic Valeriu D.Cotea, str.
Cuza Voda nr. 46, municipiul Focsani";
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 239.
Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic
de executie pentru obiectivul de investitii „Realizare acoperis tip sarpanta Gradinita cu program prelungit nr.15, str. Barsei nr. 8,
municipiul Focsani";
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 240.
Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic
de executie pentru obiectivul de investitii „Racord descarcare ape pluviale Cartier Mandresti";
D-nul consilier Lionida Milea: „eu vreau sa intreb, de ce mai este nevoie de un proiect daca este in desfasurare un proiect din
fonduri europene care se finalizeaza am inteles in luna octombrie".
D-na Cristina Costin: „este vorba de descarcarea apelor pluviale. S-a solicitat un acord privind descarcarea apelor pluviale si
solutia propusa asta a fost, pentru canalul ANIF. Deja noi am incheiat un contract de colaborare cu ANIF-ul. Intr-adevar,
lucrarea de canalizare ape pluviale nu face parte din fonduri europene, dar fara aceasta lucrare noi nu putem continua
infrastructura stradala ".
D-nul consilier Aurel Bacu: „nu putea fi bagat in proiect si asta ? nu am stiut de la inceput ca vom avea nevoie ?."
D-na Cristina Costin: „nu. Partea de canalizare si alimentare cu apa nu face obiectul lucrarilor de infrastructura finantate prin
programul operational regional. Partea de alimentare cu apa si canalizare, sunt proiecte care tin de CUP, se finanteaza din
POS Mediu, dar numai partea menajera, canalizarea pluviala nu este acceptata ca si finantare. Apartine strict unitatii
administrativ teritoriale".
D-nul consilier Lionida Milea: „si asa fiind, daca lucrarile au fost demarate pe proiect si de ce nu s-a gandit lucrul acesta
dinainte, de ce trebuie sapat acum, sa se sparga din nou si sa faca ...."
D-na Cristina Costin: „ nu se sparge absolut nimic. Este vorba de un racord".
D-nul consilier Lionida Milea: „pai, am inteles ca se baga o teava de 500..."
D-na Cristina Costin: „da. Dar se pune paralel cu trotuarul existent in zona de balti la Mandresti, este vorba de legatura din
rezervoarele pe care noi le-am facut si le-am dotat cu pompe submersibile pana la canalul de desecare. Este pur si simplu pe
spatiul verde. Pe spatiul verde ... inpropriu spus. In sant".
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 241.

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza proiect tehnic
de executie pentru obiectivul de investitii „Refacere instalatii electrice de iluminat in Parc Schumann si Parc Teatru Municipal
Focsani";
D-nul consilier Lilian Ilie: „ mi se par cam mari sumele acestea. Eu cred ca in Parcul Schuman s-a realizat iluminatul. Poate sa
ne spuna cineva ...".
D-nul Director Laurentiu Mocanu: „a fost finalizata, trebuie sa achitam sumele".
D-nul consilier Lilian Ilie: „si la Teatru, la fel ..."
D-nul Director Laurentiu Mocanu: „in viitoarea etapa".
D-nul consilier Lilian Ilie: „deci este o lucrare finalizata si trebuie sa ..."
D-nul Director Laurentiu Mocanu: „sa o achitam".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „d-nule, eu va rog sa ridicati mana... aveti intentii de astea ..."
D-nul consilier Lionida Milea: „am avut-o ridicata d-nule ..."
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „nu stiu, eu nu v-am vazut, eu ma uit la dvs. mereu, chiar toata ziua ma uit la dvs."



D-nul consilier Lionida Milea: „sunteti atent ?"
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „pai, sunt. Ma uit la d-nul consilier Ilie Lilian, ca nu ridica mana, nu voteaza. Din 5 in 5
proiecte voteaza, ma uit si la dansul..."
D-nul consilier Lionida Milea: „voiam sa intreb ca ... intr-adevar, in Parcul Schuman, trebuie terminata lucrarea ..."
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „pai, vedeti, il combateti pe d-nul ..."
D-nul consilier Lionida Milea: „banii din proiectul care va urma, deci, banii de aici se vor duce catre ENET, asa ca, in Parcul
Schuman, tot nu se va realiza investitia. Asta am vrut sa zic".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „i-ati dat raspuns d-nului consilier Lilian Ilie".
D-nul consilier Lilian Ilie: „d-nule presedinte, va rog sa va referiti strict la proiecte ... si nu sa ..."
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 242.
Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art.1 din Hotararea Consiliului local al
municipiului Focsani nr.70/19.03.2014 privind aprobarea utilizarii, in anul 2014, a excedentului bugetului local rezultat la
incheierea exercitiului bugetar a anului precedent, modificata prin H.C.L. nr. 131/15.05.2014;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 243.
Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17
voturi „pentru", 1 vot „impotriva" a d-nului consilier Gheorghita Berbece si 2 voturi „abtinere" a d-nilor consilieri Lilian Ilie si a
d-nului Tudorel-Daniel Trofin, devenind hotararea nr. 244.
Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al municipiului Focsani
pe anul 2014;
D-nul consilier Gabriel-Ionel Necula: „as avea unele amendamente.
Amendament la hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al municipiului Focsani pe anul 2014.
De la Primaria municipiului Focsani, se suplimenteaza cu 800 mii lei, capitolul bugetar - combustibil si energie articolul bugetar
participare la capitalul social al societatilor comerciale; se diminueaza cu 613 mii lei, capitolul bugetar - locuinte, servicii,
dezvoltare publica, articolul bugetar: incalzit, iluminat si forta motrica; se diminueaza cu 290 mii lei, capitolul bugetar - dobanzi;
se diminueaza cu 17 mii lei, capitolul bugetar - combustibili si energie, articolul bugetar constructii, de la obiectivul de investitii
modernizarea si reabilitarea retelei de termoficare; se diminueaza cu 16 mii lei, capitolul bugetar - alte servicii publice generale,
articolul bugetar, alte bunuri si servicii pentru intretinere si functionare.
La Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani se suplimenteaza 90 mii lei, capitolul bugetar - locuinte, servicii, dezvoltare
publica, articolul bugetar, materiale si prestari servicii cu caracter functional; se suplimenteaza cu 10 mii lei, capitolul bugetar -
locuinte, servicii si dezvoltare publica, articolul bugetar materiale si prestari servicii cu caracter functional; se suplimenteaza cu
6 mii lei, capitolul bugetar - alte servicii publice generale, articolul bugetar, alte bunuri si servicii pentru intretinere si functionare.
De la Colegiul Tehnic Valeriu D.Cotea, se diminueaza cu 20 mii de lei, articolul bugetar, constructii, obiectivul de investitii -
Realizare acoperis sarpanta. Si la Liceul Tehnologic G.G. Longinescu, se suplimenteaza cu 50 mii lei, pentru articolul bugetar,
constructii, obiectivul de investitii: Realizare acoperis tip sarpanta.
Astea sunt amendamentele pe care le fac".
D-nul consilier Aurel Bacu: „in concluzie, cetatenii orasului trebuie sa cunoasca, ca, mai pe romaneste, ne-am cautat in toate
buzunarele Primariei ca sa strangem suma necesara, sa o viram catre GDF SUEZ, in asa fel incat somatia venita pe adresa
Primariei sa nu se puna in aplicare. Daca nu dadeam banii acestia gazele se sistau.
La comisie am avut si explicatii de la d-nul Director de la ENET si de la d-nul lichidator sau conciliator, mai nou, d-nul Borcea, si
am primit asigurari ca de la 1 ianuarie 2015 ...".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „d-nule consilier, nu face obiectul discutia dvs...".
D-nul consilier Aurel Bacu: „vom discuta dupa sedinta mai aprig. Cam asta este situatia si rugam conducerea ENET-ului sa
inceapa sa fereasca bugetul municipiului Focsani de astfel de cautari prin toate buzunarele".
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 20 voturi „abtineri".
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Gabriel-Ionel Necula, si se adopta cu 19 voturi „pentru"
si 1 vot „abtinere" din partea d-nului consilier Gheorghita Berbece, devenind hotararea nr. 245.

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate
bugetului local, depuse de Curte Adrian cu domiciliul in Focsani, str. Cernei nr. 14, Vasilescu Florinel cu domiciliul in Focsani,
Aleea Florilor nr.6, ap.7 si Matei Marian cu domiciliul in Focsani, str. Muncitori nr.1;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 246.
Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se
repartizeaza locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii
nr.152/1998 republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr.119/24.04.2014 privind aprobarea listei de prioritati;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 247.
Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea a trei schimburi de locuinte ANL situate in Focsani,
Cartierul Tineretului-Sud solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei nr.114/1996
republicata si modificata;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 248.
Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de
personal pentru Direc?ia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 249.
Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani
nr.329/31.10.2013 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani;
D-nul consilier Catalin Vrabie, paraseste sala de sedinte.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19
voturi „pentru", devenind hotararea nr. 250.
Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii prin licita?ie publica a terenului in
suprafa?a de 1,00 mp, apartinand domeniului public al municipiului Focsani, Aleea parc nr.1A, judetul Vrancea, T 84;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 251.



Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in
suprafata de 53,00 mp situat in Focsani, str. Pictor Grigorescu nr. 28, bl. 28, judetul Vrancea, T. 197, P. 10875% ce apartine
domeniului privat al municipiului Focsani, catre domnul Marin Ion;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 252.
Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in
suprafata de 13,98 mp situat in Focsani, str.Mitropolit Varlaam nr.4, judetul Vrancea, T. 197, P. 10875% ce apartine domeniului
privat al municipiului Focsani, catre domnul Ilie Costel;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 253.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de
atribuire in proprietate a unei suprafete de teren in baza art.36 alin.(3) din Legea nr.18/1991 a fondului funciar, republicata, cu
modificarile si completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 254.

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Raportului consultarii si informarii publicului
nr.45821 din 09.09.2014 privind documentatia PUZ si aprobarea Planului Urbanistic Zonal "Atragere in intravilan si lotizare in
vederea construirii de locuinte si dotari complementare" Focsani, extravilan, T 23, P 64/1, str.Zabala;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru" si 1 vot „abtinere" din partea d-nului
consilier Lilian Ilie, devenind hotararea nr. 255.
Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Statutului Municipiului Focsani;
D-nul consilier Lionida Milea: „ am spus si ieri in comisie. La pct.9, unde este vorba de partidele politice care isi desfasoara
activitatea pe teritoriul municipiului Focsani, Partidul Poporului Dan Diaconescu, nu apare.
Propun un amendament ... ".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „poate nu erati atunci d-nule ..."
D-nul consilier Lionida Milea: „pai, atunci inseamna ca nici statutul ... daca dvs. precizati treaba aceasta, inseamna ca statutul
trebuie refacut ..."
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „nu. Faceti un amendament".
D-nul consilier Lionida Milea: „propun sa se completeze la art.9, in care sa fie trecut si P.P.-D.D."
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 19 voturi „abtineri".
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Lionida Milea, si se adopta cu 19 voturi „pentru",
devenind hotararea nr. 256.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru activitatea de dezinsectie si
deratizare in municipiul Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 257.
 

Sectiunea a II a - avize, rapoarte, informari

Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu prezinta Sectiunea a II-a - rapoarte, informari, a ordinii de zi:
Aviz oferta de concordat preventiv privind pe SC ENET SA Focsani depusa in dosarul nr. 1439/91/2014 aflat pe rolul
Tribunalului Vrancea.
Nu sunt discutii, si se supune la vot Aviz oferta de concordat preventiv privind pe SC ENET SA Focsani depusa in dosarul nr.
1439/91/2014 aflat pe rolul Tribunalului Vrancea si se da avizul de catre Consiliul local, cu 19 voturi „pentru" .
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „vreau sa va aduc la cunostinta ca mai sunt o serie de scrisori date catre Consiliul local
la care d-na Carmen Pascaru va transmite celor care au scris, in termenul legal raspunsul la toate acele scrisori care au fost
transmise catre Consiliul local si vor primi fiecare in scris".
 

Sectiunea a III a - discutii, declaratii politice

Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu: „solicit inscrieri la cuvant pentru punctul discutii si declaratii politice".
Se inscrie: d-nii consilieri Bogdan-Emilian Matisan, Aurel Bacu si Liviu-Ioan Oloeriu.
D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan: „am o singura problema tehnica, vis-a-vis, de transmiterea proiectelor de hotarari.
Stiu cum se procedeaza. Ajung in plenul comisiilor, se xerox-eaza, se scaneaza si se trimit.
Cand avem proiecte de genul acestui statut, care este un document destul de important pentru municipalitate, rugamintea era
sa-l transmiteti atasat, sau sa gasiti o forma cu cei de la departamentul I.T., sa nu mai trimiteti copii xerox.
Si sa va spun si de ce.
Stema municipiului Focsani in documentele noastre, nu exista. Acolo unde avem chestiuni de poze, fotografii, planse scrise ...
atentie, lucrul acesta se intampla si la urbanism. De foarte multe ori la Comisia de urbanism, avem documente xerox-ate care
nu sunt lizibile.
Cred ca impreuna cu departamentul I.T. o sa gasiti solutia cea mai buna pentru astfel de incidente. Asta pentru ca folosim
tehnologie inalta si este pacat de ea".
D-nul consilier Aurel Bacu: „ asa dupa cum stiti, luna trecuta am aprobat 8.500 lei pentru desfasurarea actiunii Baschet in piata,
s-a desfasurat in weekend-ul trecut si a avut un extraordinar impact pozitiv asupra copiilor si nu numai din municipiul Focsani.
Au fost prezenti in numar mare si presa a reliefat foarte bine acest eveniment, un deosebit succes pe care sper sa-l
permanetizam".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „o prima intrebare. Nu am vrut sa o pun la aprobarea proiectului de hotarare, pana acum.
De ce am dat aviz la proiectul de concordat si nu am facut un proiect ?
Pentru ca in legea noastra, este clar precizat, Consiliul local aproba hotarari. Avizele pe care le dam sunt limitat prevazute in
legi speciale, unde Consiliul local da avize.
Deci, este o curiozitate, nu am vrut sa o spun la momentul cand am votat pentru a nu se creia disfunctii pentru ca analizand,
acest concordat era singura solutie. Solutie, dar nu si rezolvare la momentul acesta.
Si doi. In sensul giratoriu dinspre Valcele, acela facut din plastic. Am discutat si cu d-nul Director, dar dumnealui il face, dar ii
trebuie bani. Trebuie neaparat acel sens proiectat, aprobat si apoi executat. Pentru ca, cei care nu sunt din zona, nu cunosc
aceasta cale de circulatie, nu-l trateaza ca pe un sens giratoriu. Si este posibil sa se intample un accident. Doamne fereste !,



foarte urat in zona respectiva si atunci ar trebui sa facem macar un proiect, sa fie avizat de Politie.
Este aprobat de Politie ... ? "
D-na Cristina Costin: „avem documentatie de executie si indicatori tehico-economici aprobati in Consiliul local, a fost avizat de
Politie, si a fost inaintat la CNADR pentru finantare. Dar din pacate nu s-au gasit surse si este propus pe lista de investitii de
anul viitor."
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „atunci ramane altceva. Geometria pe care o aveti aprobata sa fie urmarita a se pastra.
Pentru ca in unele dimnineti, sa stiti, borcanele acelea de plastic sunt risipite".
D-na Cristina Costin: „nu este asa in proiect".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „pai, cu atat mai mult atunci. Eu o spun efectiv constructiv, trec pe acolo zilnic si am vazut ce
se poate intampla".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „e sansa sa fie finantat ?"
D-na Cristina Costin: „S-a comunicat ca nu sunt bani anul acesta si atunci o sa-l prindem noi pe proiectul de anul viitor".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „atunci, nu stiu, trebuie desenat asa cum este ..."
D-na Cristina Costin: „da, avem proiectul avizat de Politie, doar ca ..."
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „am vazut des masini din alte judete care vin dinspre Campineanca si se opresc abia cand
vad ca vine cineva din intersectie".
D-na Cristina Costin: „da, aveti dreptate".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „nu este bine. Este o problema care cred ca se poate rezolva relativ simplu, dar sa o avem in
vedere.
Si astept raspunsul de la d-nul Secretar".
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „in ceea ce priveste concordat-ul exista o lege speciala, care
poarta nr.381 si a fost aprobata in anul 2009, din punctul meu de vedere si cred ca nu numai al meu, este o exceptie de la
legea insolventei, pentru ca societatile care folosesc acest procedeu, nu ajung in varianta de a se dizolva ca urmare a
incapacitatii de plata ci a propune in fata instantei de judecata o masura sau un plan de redresare care se discuta in fata
instantei de contencios luandu-se punctele de vedere sau variantele pe care le propune debitorul, ca si varianta de a se
redresa si care trebuie insusit de catre creditori.
Ceea ce face obiectul discutiei de astazi, este practic o reluare a primei variante de concordat care a fost supusa atentiei dvs.
acum doua luni. A picat in fata instantei pentru ca ceilalti creditori nu au acceptat varianta, si detatiile le cunoasteti, si nu insist
asupra lor. Din punctul meu de vedere, nu m-am dus spre hotarare, pentru ca odata aprobat proiectul de hotarare, ne si
angajam.
Am zis ca avizul pe care il prezentam instantei, prin care demonstram, noi ca si Consiliu local, ca si actionari majoritari astazi,
disponibilitatea pentru proiectul, sau proiectul de reabilitare a acestei societati este o masura intermediara pe care instanta o va
accepta sau nu,tinand cont si de celelalte puncte de vedere ale creditorilor.
Daca am fi fost singurii creditori, puteam pune noi conditii. Nu suntem in aceasta situatie si atunci am zis, trebuie sa ne
pronuntam intr-o masura sau alta sau intr-o varianta sau alta, mai bine zis, pentru ca ne intereseaza sa stim si noi cum
actionam pe viitor.
Nu-i lipsit de importanta insa nici ceea ce ne-a adus la cunostinta d-nul Director Manole Merchea, prezent in sala, la intrebarea
d-nului consilier, vis-a-vis de degrevarea bugetului local pentru anul 2015, daca se aproba aceasta varianta de concordat,
teoretic, odata cu aprobarea acestui concordat preventiv, municipiul Focsani sau Consiliul local nu va mai datora nici o suma
fata de datoriile care sunt ale societatii catre ceilalti creditori.
Acesta este argumentul, argumentatia, sau logica pentru care am zis, un aviz, problemele va sunt cunoscute, l-am imbracat sub
forma unui aviz, il punem la dispozitia societatii si implicit a colegii Pascaru pentru a-l prezenta instantei de judecata, urmand sa
va tinem la curent cu ceea ce se intampla in fata instantei de contencios".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „deci, de fapt din tot ce ati spus, asta urmaream, de fapt, ati urmarit sa nu fie o angajare ...
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „expresa".
D-nul consilier Liviu-Ioan Oloeriu: „expresa, ci doar un aviz de principiu prin care suntem de acord cu intreprinderea ENET, in
sensul acesta".
D-nul consilier Vasile Vasiloiu: „daca tot am fost cu criticile, haideti sa spunem si cateva lucruri frumoase facute.
Am vazut giratoriul de la Comcereal. Felicitari pentru cei care au lucrat acolo. Se vad ca sunt profesionisti".
Presedinte de sedinta d-nul Radu Nitu, constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile incheiate
si multumeste tuturor pentru participare.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
PRESEDINTE DE SEDINTA,Radu Nitu
SECRETARUL MUNICIPIULUI FOCSANI, Eduard-Marian Corhana
INTOCMIT, Cecilia Trufa
 


